
     Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 7/2023 

Datum konání:   9. 10. 2023    Kolín 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda OV 

 Martin Blažek, člen OV 

 Ing. Pavlína Bůžková, členka OV 

 Jana Holíková, člen OV 

 Mgr. Kateřina Vašáková, MBA, členka OV 

 Jana Nosková, sekretář 
 

Program:  

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. ZZVJ 

4. Ekonomika oblasti 

5. OCM 

6. SJL 

7. OM 

8.  Návrh na zřízení komise 

9. Požadavky OV 

10.  Stav členské základny 

11.  Galavečer 

12.  Závěrečné zkoušky rozhodčích 

13.  Schválení nových komisařů ZZVJ 

14.  Schválení licence na velké koně 

15. Žádost o výjimku – kurz Instruktor 

16. Udělení výkonnostního odznaku 

17.  Další jednání OV 

 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

 přesun ZZVJ Mělník z 31. 8. 2023 na termín 7. 9. 2023 z důvodu zatopení 

kolbiště 

 zrušení ZZVM Mělník 5. 10. 2023 z důvodu nízkého počtu přihlášených 

 schválení komise ZZVJ Mělník 4. 10. 2023 ve složení M. Moudrý (hl. komisař), J. 

Chvapil, J. Nosková, H. Holíková (komisaři) 

 zrušení hobby závodů Krupá 23. 9. 2023 



 zrušení jednoho závodního dne (1. 10. 2023) Stáj Václav Kolín z organizačních 

důvodů 

 vložení paradrezurních závodů v JS Královický dvůr v termínu 29. – 30. 9. 2023 

 vznik nového subjektu Sportovní stáj LeoCam Dostálová, Strenice (na základě 

ŽL) 

 přihlášky na SCM, zaslané sekretářkou oblasti. Úplný seznam kandidátů do SCM 

je uložen v kanceláři oblasti. 

 

2. OV připraví konkrétní termín, místo a školitele refreshingu pro stavitele II. a III. třídy.  

Na svém předminulém zasedání OV schválil zvýšení kvalifikace – Národní rozhodčí skoky 

pro Janu Holíkovou, Sandru Horákovou Bejšákovou a Šárku Pospíšilovou, kdy všechny 

jmenované doložily řádně splněnou praxi. 

Sekretářka oblasti dne 2. 8. 2023 odeslala tento požadavek na schválení skokové komisi ČJF, 

do dne jednání OV nepřišlo k této žádosti žádné vyjádření, OV tak nemůže tuto žádost 

předložit VV ČJF ke schválení. OV tak předal k prověření KRK ČJF se stížností na prověření 

nečinnosti komise skoky. OV nyní žádá KRK ČJF o zaslání aktuálního stanoviska. 

OV schvaluje zvýšení kvalifikace – rozhodčí Specialista skoky pro Martina Blažka (B3122). 

Jmenovaný doložil řádně splněnou praxi. Schválením skokové komise a další administrací 

je pověřena sekretářka oblasti. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 1 

 

Sekretářka oblasti seznámila OV s počtem zájemců o nové školení pro zpracovatele 

výsledků (10 osob z naší oblasti, 10 osob z ostatních oblastí). Tato informace byla předána 

generálnímu sekretáři k plánování termínu nového kurzu, odpovědí GS je, že nový termín 

je plánován, zatím není známý. 

Vzhledem k časovému posunu budou sekretářkou oblasti osloveny všechny středočeské 

subjekty s opakovaným dotazem o případný zájem o toto školení. 

Jako služba středočeským pořadatelům závodů bude na webu Středočeské oblasti 

zveřejněna tabulka zpracovatelů výsledků. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

M. Blažek seznámil OV se zpracováním připomínek ke kategorizaci skokových jezdců.  

Dále seznámil OV s informací, že na tématu se pracuje, v roce 2024 se kategorizace zcela 

jistě zavádět nebude. 

 

OV dává jako bod k jednání VV ČJF úpravu ohledně pohybu osob na opracovišti, kdy čerpal 

z předlohy Slovenské jezdecké federace. Hlavními body je pohyb na opracovišti osob 

minimálně 18letých, držitelů licence Instruktor nebo Trenér, osoba by zcela jistě neměla být 

ve vysokém stupni těhotenství. 

 

OV jednal o aktualitách ohledně plánované úpravy ZZVJ. Ucelený materiál bude předložen 

VV ČJF ke schválení. 

 

OV žádá o zpřístupnění nového (připravovaného) dokumentu vzdělávání v plném aktuálním 

znění. 



HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

OV žádá o vypsání termínu kurzu Stylový rozhodčí (komisař). 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

 

OV jednal o přípravě dalšího semináře oblasti pro instruktory ČJF, kdy je plánována i 

možnost účasti dalších osob na tomto semináři na podzim 2023. Plánované místo a datum 

konání – listopad, prosinec, JK Čtyřkolák a JS Královický dvůr. Prověřením termínů a míst je 

pověřena Mgr. K. Vašáková, MBA. Program semináře bude na obou akcích totožný. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

3. ZZVJ 

 14. 10. Kolín (hl. komisař M. Moudrý, komisaři MVDr. M. Drbal Burešová,                

I. Matoušková)           

 1. 11. Heroutice (hl. komisař J. Nosková, komisaři Mgr. K. Vašáková, Ing. M. 

Veselý, náhr. Ing. A. Klauz ) 

 13. 12. Heroutice (hl. komisař I. Hůlková, komisaři J. Perníčková, Mgr. K. 

Vašáková, náhr. Ing. P. Bůžková) 

 

Sekretářka oblasti informuje pořadatele ZZVJ o plánovaném navýšení poplatků za účast na 

ZZVJ, a to od ledna 2024 ve výši 1000,- Kč člen oblasti B, 1000,- Kč členové ostatních oblastí, 

1000,- Kč opravná zkouška. 

HLASOVÁNÍ: Pro - 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

 

4. Ekonomika  

Ing. Pavlína Bůžková seznámila OV s aktuální ekonomickou situací oblasti, včetně OCM. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

5. OCM 

Mgr. K. Vašáková, MBA připravila souhrnnou zprávu OCM 2023 za naši oblast, která byla 

sekretářkou oblasti odeslána paní Kramolišové, která si tuto zprávu vyžádala pro potřeby 

ČJF. 

Předběžně plánované OCM 2024 – skoky Zduchovice, Královice, Ptýrov, pony Heroutice, 

drezura předběžně spojení s Prahou. 

 

6. SJL 

Proběhla diskuse o formátu pořádání Finále SJL pro družstva a seniory a Středočeské 

stylovky. Finále proběhlo na Ptýrově v rámci plánovaných závodů. 



OV hovořil o výsledcích finále Národního poháru, které proběhlo 1. – 3. 9. 2023 

v Martinicích. 

Garantem akce za naší oblast byla Kateřina Vašáková, která seznámila OV s kritérii výběru 

pro toto finále a byla pověřena nominacemi. OV odhlasoval podporu 1000,- Kč/jezdec 

účastníkům tohoto finále. Tato faktura je připravena k proplacení, OV její proplacení 

schvaluje. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

7. OM 

OV plánuje na podzim/zimu 2023 jednání o STP OM ve všech disciplínách, přidělení 

pořádání OM zájemcům z řad pořadatelů. 

Předběžně je znám termín OM skoky: 10. – 14. 7. 2024, Zduchovice. 

OV plánuje setkání zástupců jednotlivých disciplín za naši oblast, a to buď v termínu    

podzim 2023 nebo zima 2024. 

OV zvažuje samostatné OM pony skoky. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0  

 

8.  OV za Středočeskou oblast na vyzvání GS nominoval Martina Blažka a Miloslava Halíka do 

pracovní skupiny na úpravu Stanov ČJF. 

OV dále prostřednictvím sekretářky oblasti znovu požádá o úpravu osob a kontaktů napříč 

komisemi ČJF, kontakty a složení komisí na webu ČJF není aktuální. 

OV potvrzuje návrhy členů komisí dle předchozího jednání. Současně sekretářka znovu zašle 

dotaz na existenci IT komise, zda bude obnovena její činnost, či ji převzala Komise 

pořadatelů. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

 

9.  OV tímto žádá o: 

- zrušení poplatku za přihlášku na mezinárodní závody 

- zrušení poplatku 15,- Kč/start/dvojice na závodech, minimálně do doby, 

než tento proces bude fungovat automaticky, bez zásahu člověka 

- zrušení poplatku za znovuobnovení činnosti po přerušení aktivity 

- poplatek za juniorskou licenci prodloužit z 15 let do 18 let věku 

 

10.  OV konstatoval čísla členské základny: 

- k 31. 12. 2022 – 297 subjektů, 3462 osob, z toho 1534 s licencí, 1673 koní 

s licencí 

- l 9. 10. 2023 – 276 subjektů, 3168 osob, z toho 1524 s licencí, 1720 koní 

s licencí 

 

 



 

 

11.  Galavečer 

OV jednal o organizaci Galavečera 2024, který se bude konat 17. 2. 2024 v Kolíně. OV 

zvažuje v rámci vyhodnocení – MČR do 3. místa, OM vítěze, Stylovka 2x vítěze, NP vítězné 

družstvo. OV dále jednal o skladbě večera (vyhodnocení po kategoriích), moderátorovi. 

 

12.  Kurz rozhodčích 

Středočeská oblast vypsala v termínu 3. – 5. 3. 2023 vstupní kurz pro rozhodčí – skoky. OV 

jednal o termínu zkoušek tohoto kurzu. Proběhne v termínu 8. – 10. 12. 2023 na Ptýrově. 

OV prostřednictvím sekretářky oblasti podá ke schválení VV ČJF žádost o schválení tohoto 

termínu, zároveň požádá o předsedu zkoušející komise v osobě J. Metelky. OV stanovuje 

cenu 2000,-/osoba za tyto zkoušky. 

 

13.  OV schvaluje návrh nových komisařů ZZVJ všeobecná/drezura pro Katarinu Hlavovou 

(F1010) a Markétu Brychtovou (B1954). 

 

14.  OV schvaluje udělení licence na velké koně pro Marii Malákovou (J0Z9B), a Sáru Nejedlou 

(J0YCC). Obě jezdkyně splnily podmínku udělení, tj dokončily všechny tři kola MČR na pony 

B – doloženo. 

 

15.  OV obdržel žádost o výjimku z vykonání praktické (skokové) části u zkoušek Instruktorů, 

podložený lékařskou zprávou. OV se necítí k tomuto rozhodnutí kompetentní a předává 

žádost k rozhodnutí VV ČJF. 

 

16.  OV schválil žádost o udělení výkonnostního odznaku ČJF – bronzový skoky pro Magdalénu 

Křížovou (B2408). Potřebné výkony doloženy. 

 

17. Další jednání OV se bude konat dle potřeby oblasti. 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


